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Jabbeke                      15 februari ’19 
 

 

 
 

 
Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 
 

 
Betreft: voorstel tot digitale beantwoording schriftelijke vragen 

 
 

Geachte, 
 

Vlaanderen wordt steeds digitaler. Zo ook de gemeente Jabbeke waar steeds 
vaker met minder papier wordt gewerkt. 

 

Toch stel ik vast dat het beantwoorden op mijn schriftelijke vragen nog steeds 
op papier gebeurt en dat deze werkwijze dan ook de nodige kosten met zich 

meebrengt (portkosten, papierkosten enz.). 
 

Hierbij stel ik dan ook voor om in de toekomst de beantwoording van 
schriftelijke vragen digitaal te laten gebeuren. 

 
  

  
 

Met vriendelijke groet, 
 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 

 


